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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2023/24:476 Myggbekämpning vid nedre Dalälven 

Under många år har nedre Dalälvsområdet varit möjligt att vistas utomhus i 
även på sommaren. Det är tack vare de insatser som gjorts med bekämpning 
med biologisk myggkontroll. Statsbidrag har utgått för att finansiera 
verksamheten.

I september förra året begärde de sju kommunerna kring nedre Dalälven 
ytterligare ersättning för att kunna säkra verksamheten. Länsstyrelsen i 
Gävleborg har begärt en permanent tilldelning om 20 miljoner kronor per år för 
området.

Inför sommaren 2024 finns resurser för att bekämpa 5 000 hektar där behovet 
är 20 000 hektar. Läget är mycket oroande för befolkningen i området och inte 
minst för de företag som arbetar inom besöksnäring.

Jag vill därför fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att säkra den 
fortsatta myggbekämpningen vid nedre Dalälven så att det blir möjligt att vistas 
utomhus i området under sommaren? 

………………………………………

Anders W Jonsson (C)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-12
Besvaras senast
2024-03-05


